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             Astăzi, 6.04.2023, s-a afișat la sediul Primăriei Municipiului Giurgiu din B-dul 
București, nr.49-51, o copie a „Procesului Verbal al ședinței ordinare a Consiliului 
Local al Municipiului Giurgiu din data de 30 martie 2023”, după aprobarea acestuia în 
ședința ordinară a Consiliului Local din data de 06.04. 2023, conform art.138, alin.(17) din 
Ordonanța de Urgență a Guvernului nr.57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și 
completările ulterioare. 
       Totodată, 1 exemplar a fost înaintat Compartimentului Evidență Electorală și 
Monitorizarea Procedurilor Administrative, în vederea publicării pe pagina de internet a 
Municipiului Giurgiu.  
       Drept pentru care am încheiat prezentul Procesul - Verbal în 2 (două) exemplare. 
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  CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI GIURGIU 

PROCES - VERBAL 

 

      Încheiat cu prilejul desfășurării ședinței ordinare a Consiliului Local din 30 
martie 2023. 
      Prin Dispoziția nr.243 din 24 MARTIE 2023, emisă de Primarul Municipiului 
Giurgiu, Consiliul Local al municipiului Giurgiu a fost convocat în ședința 
ordinară pentru data de 30 martie 2023, ora 1400. 
 
 
Prezenți: 

1. Damian Marian 
2. Măroiu Marian 
3. Bușcu Gheorghe 
4. Gâdea Gheorghe  
5. Cioacă Ionuț 
6. Costache Robert Andrei 
7. Țigănilă George  
8. Ion Marian  
9. Pană Gheorghe 
10. Câinaru Codruț 
11. Nichita Tereza 
12. Săndulescu Petronela  
13. Sîrbu Adelina  
14. Ioniță Ciprian Liviu  
15. Muscalu Ionel 
16. Daut Ioan Adrian  
17. Funieru Cătălin 
18. Pălălău Gheorghiță Stelian 
19. Peptănaru Gigica 

 
Absenți: 

 
20. Nicorescu Gelu  
 

 
 



    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Bună ziua, haideți să începem 
ședința de astăzi prin a o întreba pe doamna secretar dacă avem cvorumul legal 
pentru a susține ședința? 

Doamna Secretar General Liliana Băiceanu: Da, doamna președinte sunt 
prezenți 19 consilieri locali, absentează motivat domnul Nicorescu Gelu nemotivat. 

Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Dacă avem cvorumul legal să 
ascultăm Imnul Național. 
Se ascultă Imnul Național 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Doamna secretar vă rog să 
supuneți la vot procesul verbal al ședinței trecute. 

Doamna Secretar General Liliana Băiceanu: Supun aprobării dumneavoastră 
procesul verbal al ședinței extraordinare din data de 19.03.2023, cine este pentru? 
Unanimitate. 

Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Supun la vot ordinea de zi. 
Domnul primar Anghelescu Adrian: Am o rugaminte, mulțumesc doamna 

președinte, proiectul numărul 15 îl retragem de pe ordinea de zi.  
Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Supun la vot ordinea de zi cu 

proiectul numărul 15 retras. Cine este pentru? Impotrivă? Abțineri? Nu sunt, 
mulțumesc. 

Punctul 1: Proiect de hotărâre nr.6/11.01.2023 privind aprobarea 
Regulamentului privind închirierea bunurilor imobile, aparținând domeniului 
public și privat al Municipiului Giurgiu. 

     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei buget-finanțe, 
administrarea domeniului public și privat. 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei administrație 
publică locală, juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Mulțumim, sunt discuții? Dacă 
nu sunt, supun la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a fost 
votat cu unanimitate de voturi. 

Punctul 2: Proiect de hotărâre nr.10/12.01.2023 privind aprobarea 
Regulamentului privind asocierea în participație cu Municipiului Giurgiu. 

     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei administrație 
publică locală, juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei buget-finanțe, 
administrarea domeniului public și privat. 
    Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 



    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Mulțumim, sunt discuții? Dacă 
nu sunt, supun la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a fost 
votat cu unanimitate de voturi. 

Punctul 3: Proiect de hotărâre nr.21/18.01.2023 privind modificarea Hotărârii 
Consiliului Local nr.312/27.08.2020 privind reactualizarea tipurilor de servicii 
sociale de îngrijire la domiciliu pentru persoane vârstnice şi tarifele acestora, 
aprobate prin Hotărârea Consiliului Local  nr.325 din data de 29 august 2018. 

     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei administrație 
publică locală, juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei buget-finanțe, 
administrarea domeniului public și privat. 
    Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Mulțumim, sunt discuții? Dacă 
nu sunt, supun la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a fost 
votat cu unanimitate de voturi. 

Punctul 4: Proiect de hotărâre nr.48/15.02.2023 privind aprobarea 
Regulamentului privind acordarea unui ajutor financiar în valoare de 500 lei, 
familiilor din Municipiul Giurgiu care au conviețuit cel puțin 50 de ani. 

     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei administrație 
publică locală, juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei buget-finanțe, 
administrarea domeniului public și privat. 
    Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil cu amendamentul propus în 
comisie de domnul consilier Pană Gheorghe. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Să spună domnul Pană 
amendamentul. 
    Domnul consilier Pană Gheorghe: Dacă îmi permiteți, este vorba de propunerea 
mea ca acesta să rămână regulament de sine stătător și să nu fie inclusă si suma în 
regulament, suma să fie trecută ca fiind stabilită în ședințele de consiliu local atunci 
când va fi cazul. Deci să fie clar regulament. 
    Domnul primar Anghelescu Adrian: Păi suma este stabilită la 500 de lei, dar 
într-un an sau într-un semestru sunt 47 de personae și atunci trebuie să avem o 
descarcare bugetară exacta. 
    Domnul consilier Pană Gheorghe: Există hotărâre de consiliu privind acordarea a 
500 de lei la împlinirea a 50 de ani de căsnicie, dumnealor au făcut un regulament 
care avea titulatura inclusiv acordarea acestor 500 de lei, să dispară acei 500 de lei și 
să rămâna decât regulament privind acordarea, deci la capitolul 2 ajutorului financiar, 



ajutorul financiar se va stabili prin hotărârea consiliului local fără a fi menționat vreo 
sumă. 
    Doamna Secretar General Liliana Băiceanu: Da și la la capitolul 2, punctul 1 să 
se elimine suma și totodată în hotărâre va trebui să eliminăm aici în articolul 1 unde 
scrie în valoare de 500 de lei. 
    Domnul consilier Câinaru Codruț: Din pură curiozitate știm câte famili vor face 
50 de ani anul acesta? 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Încă nu am trecut la discuții, mai 
așteptați un pic, avizul comisiei învăţământ, sănătate, social–culturale, sportive, culte 
şi familie. 
    Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Mulțumim, sunt discuții?  
    Domnul consilier Câinaru Codruț: Din pură curiozitate știm câte famili vor face 
50 de ani anul acesta? Aș vrea să îi felicit și eu. 
    Domnul primar Anghelescu Adrian: O avem pe doamna Ciobanu în sală, 
doamna Ciobanu. 
    Doamna director Ciobanu Carmen: Nu m-am pregătit în sensul acesta, dar o să 
fac un studiu. 
    Domnul primar Anghelescu Adrian: Dar puteți să îi spuneți anul cam câte avem 
și de aici plus, minus 10%. 
    Doamna director Ciobanu Carmen:  Câte căsătorii pot să spun, 300-400. 

      Doamna Dogaru Roxana: Până în acest moment, dacă îmi permiteți, au depus… 
      Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Roxana, să vorbești la microfon 
că nu se aude. 
      Doamna Dogaru Roxana: Până în acest moment sunt depuse 20 de cereri, în jur 
de 30-40 de cereri maxim anual. 
      Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Alte discuții mai sunt? Dacă nu 
mai sunt discuții propun acest proiect spre aprobare în forma inițiala. Cine este 
pentru? Împotrivă? Abțineri? Proiectul nu a trecut. Supun proiectul spre aprobare cu 
amendamentul supus de domnului Pană, cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Proiectul a trecut cu unanimitate de voturi. 

Punctul 5: Proiect de hotărâre nr.34/31.01.2023 privind aprobarea Planului 
Urbanistic Zonal „Imobil cu funcțiune mixtă comerț-servicii și locuire 
colectivă”, beneficiar TEBO S.R.L.. 

    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei urbanism şi 
amenajarea teritoriului, protecţia mediului, agricultură şi turism. 
    Domnul consilier Funieru Cătălin: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Mulțumim, sunt discuții? Dacă 
nu sunt, supun la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a fost 
votat cu unanimitate de voturi. 



Punctul 6: Proiect de hotărâre nr.35/31.01.2023 privind actualizarea 
Nomenclatorului Stradal al Municipiului Giurgiu. 

     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei administrație 
publică locală, juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei urbanism şi 
amenajarea teritoriului, protecţia mediului, agricultură şi turism. 
    Domnul consilier Funieru Cătălin: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Mulțumim, sunt discuții? Dacă 
nu sunt, supun la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a 
trecut cu unanimitate de voturi. 

Punctul 7: Proiect de hotărâre nr.74/14.03.2023 privind aprobarea Listei de 
repartizare a locuinţelor pentru tineri în regim de închiriere construite prin 
Agenţia Naţională pentru Locuinţe, întocmită în baza Listei de priorităţi finală 
pentru acordarea locuinţei A.N.L., aprobată prin Hotărârea Consiliului Local 
nr.332/27.10.2022. 

     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei administrație 
publică locală, juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei buget-finanțe, 
administrarea domeniului public și privat. 
    Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Mulțumim, sunt discuții? Dacă 
nu sunt, supun la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a 
trecut cu unanimitate de voturi. 

Punctul 8: Proiect de hotărâre nr.75/14.03.2023 privind aprobarea modificării 
Statului de Funcții al Aparatului de specialitate al Primarului Municipiului 
Giurgiu și Direcției de Evidență a Persoanelor. 

     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei administrație 
publică locală, juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei buget-finanțe, 
administrarea domeniului public și privat. 
    Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Mulțumim, sunt discuții? Dacă 
nu sunt, supun la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a fost 
votat cu unanimitate de voturi. 



Punctul 9: Proiect de hotărâre nr.76/16.03.2023 privind aprobarea Raportului 
de analiză a capacităţii de apărare împotriva incendiilor în Municipiul Giurgiu 
pe semestrul 2 al anului 2022 şi stabilirea măsurilor de optimizare a acesteia. 

     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei administrație 
publică locală, juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Mulțumim, sunt discuții? Dacă 
nu sunt, supun la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a 
trecut cu unanimitate de voturi. 

Punctul 10: Proiect de hotărâre nr.77/20.03.2023 privind declanşarea procedurii 
de atribuire a unui număr de 20 autorizaţii taxi disponibile în Municipiul 
Giurgiu. 

     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei administrație 
publică locală, juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei servicii publice, 
muncă şi protecţie socială. 
    Domnul consilier Pană Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Mulțumim, sunt discuții? Da 
domnul Pălălălu. 
    Domnul consilier Pălălău Gheorghiță: Bună ziua în primul rând, aș vrea să 
întreb în primul și primul rând dacă aceste 20 de autorizații sunt autorizații pentru 
locuri noi sau sunt libere în momentul acesta și a 2 întrebare, în urmă cu ecva timp 
noi am aprobat un tarif pentru km în municipiul Giurgiu, acel tarif vreau să știu dacă 
a fost verificat în această perioadă și cine are această atribuțiune. Mulțumesc. 
     Doamna director Glăvan Gina: Aceste autorizații care se eliberează sunt 
autorizații noi numai că atribuirea se face pe cele care deja sunt plătite, adică sunt 
autorizații la care s-au renunțat, dar totuși suplimentăm cu aceste 20 de autorizații 
având un număr de cereri deja depuse. 
    Domnul consilier Pălălău Gheorghiță: Înțeleg că sunt peste numărul maxim pe 
care noi deja îl avem? 
     Doamna director Glăvan Gina: Nu, numărul maxim este de 218, prin atribuirea 
acestor 20 de numere pe autorizații suplimentare ajungând la un număr de 212, deci 
nu se depășește numărul. 
    Domnul consilier Pălălău Gheorghiță: Mulțumesc! 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Alte discuții mai sunt? La a 2 
întrebare cine ne poate răspunde? 
     Doamna director Glăvan Gina: Verificarea se face de către poliție. 



    Domnul consilier Pălălău Gheorghiță: Avem vreun proces verbal că s-a făcut 
lucrul acesta în toată această perioadă, măcar o singură dată, că acest tarif a fost 
verificat de cineva? 
     Doamna director Glăvan Gina: Această procedură ar trebui solicitată 
taximetriștilor, noi nu avem. 
    Domnul consilier Pălălău Gheorghiță: Verificările pe care noi le facem, nu are 
treabă cu camera taximetriștilor cu verificările care sunt în atribuțiile Poliției Locale. 
Avem așa ceva domnule director? 
     Domnul director Brătan Mihai: S-au făcut verificări, cei care au fost verificați 
erau în condiții legale. 
    Domnul consilier Pălălău Gheorghiță: Avem proces verbal încheiat de Poliția 
Locală legat de această temă?  
     Domnul director Brătan Mihai: Nu. 
    Domnul consilier Pălălău Gheorghiță: Nu trebuie să avem și așa ceva în raportul 
dumneavoastră de activitate zilnic nu intră și acesta? Plus că sunteți dator cu un 
raspuns pe care l-am solicitat acum 3 luni de zile, unde este că nu l-am văzut? 
     Domnul director Brătan Mihai: Nu ați fost la ședința aceea, este trimis. 
    Domnul consilier Pălălău Gheorghiță: Mulțumesc, înțeleg, dar vreau să văd și 
raportul de activitate cu privire la verificările taximetriștilor. 
     Domnul director Brătan Mihai: Nu numai taximetriștii trebuiesc verificați în 
Giurgiu, în fiecare lună se întocmește raportul de activitate se trece într-o sinteză 
zilnică. 
     Domnul consilier Pălălău Gheorghiță: Ați spus că nu există așa ceva. 
     Domnul director Brătan Mihai: Nu un proces verbal, proces verbal de verificare 
nu există așa ceva. 
     Domnul consilier Pălălău Gheorghiță: Și cum îi verificați? Orice constatare 
necesită un proces verbal, nu puteți să constatați ceva fără un proces verbal. 
     Domnul director Brătan Mihai: Mă ascultați puțin? Dacă verifică și îndeplinește 
condițiile, ok, dacă nu primește amendă și cu asta basta. 
     Domnul consilier Pălălău Gheorghiță: Nu se încheie un proces verbal de 
verificare? Vorbiți așa, întocmiți pe vorbe? 
     Domnul director Brătan Mihai: Întocmește proces verbal de constatare a 
contravenției în situația în care.... 
     Domnul consilier Pălălău Gheorghiță: Sau nu și poliția dacă ma oprește pe 
stradă și constată... 
     Domnul director Brătan Mihai: Dacă sunteți în regulă vă face proces verbal de 
verificare? 
     Domnul consilier Pălălău Gheorghiță: Probabil că există în raportul de 
activitate. 
     Domnul director Brătan Mihai: În raportul de activitate. 



     Domnul consilier Măroiu Marian : Probabil că se referă domnule director la 
activitatea în sine de verificare să aveți separat, într-o zi din lună o activitate de 
verificare a taximetriștilor pe care trebuie să o stipulați într-un proces verbal sau într-
un raport de activitate. 
     Domnul director Brătan Mihai: Nu, astea sunt în activitatea zilnică a celor de la 
compartimentul.... 
     Domnul consilier Măroiu Marian : Eu zic că are dreptate colegul meu, ar trebui 
să aveți măcar odată pe lună o astfel de activitate de verificare, nu trebuie să fim la 
măna programului de cercetare sau de verificare a acestui lucru ci trebuie stabilit 
printr-un program de activități pe care să îl stabilim dinainte și atunci normal că va fi 
și un proces verbal al acțiunii respective cu ce măsuri s-au luat. 
     Domnul consilier Pălălău Gheorghiță: Chiar președintele camerei taximetriștilor 
la ședința în care au solicitat modificarea tarifului au spus că un tarif normal între 
Tineretului și Piața Centrală pe aparat înseamnă 9 lei, toți știm că taxi în Giurgiu este 
de la 15 lei în sus cursa, toată lumea știe asta numai dumneavoastră spuneți că totul 
este în regulă. 
     Domnul director Brătan Mihai: Nu este atribuția noastră să verificăm tariful, 
este cu totul altceva, noi verificăm autorizația de funcționare nu tariful. 
     Domnul consilier Pălălău Gheorghiță: Eu am întrebat cine verică tariful. 
     Domnul director Brătan Mihai: Cum cine verifică? Sunt cei de la protecția 
consumatorului în primul rând. 
     Domnul consilier Măroiu Marian : Domnul director, aici este problema, 
dumneavoastră ar trebui să aveți acțiuni comune cu cei de la protecția consumatorului 
și atunci probabil că veți verifica inclusiv nivelul de respectare. 
     Domnul director Brătan Mihai: Nu e în competența Poliției Locale. 
     Domnul consilier Măroiu Marian : Eu știu dar dumneavoastră puteți să faceți 
astfel de acțiuni comune, puteți să le faceți nu? 
     Domnul director Brătan Mihai: Putem să le facem depinde și de ce echipaje 
avem, avem un singur echipaj care asigură permanență. 
     Domnul primar Anghelescu Adrian: Dacă îmi permiteți, domnule Pălălău știm 
cu toți că se petrec lucrurile acestea în Giurgiu, dar aveți cumva de la OPC o situație 
al numărului de sesizări privind tarifele practicate de către taximetriști? Măcar o 
singură persoană, a fost vreo sesizare în acest sens astfel încât să vină și Poliția 
Locală care imobilizează autovehicolul pentru a fi pus la dispoziția OPC-ului. 
    Domnul consilier Pălălău Gheorghiță: Eu am întrebat cine verifică, dacă dintr-o 
eroare un coleg de-al dumneavoastră mi-a spus că Poliția Locală de aceea am ajuns la 
această discuție legată de tarif, nu am știut că Poliția Locală verifică.... 
     Domnul primar Anghelescu Adrian: Departe de mine să le iau apărarea, noi 
venim în sprijinul cetățenilor și practic lucrurile pe care le-ați consemnat 
dumneavoastră și cu domnul Măroiu sunt adevărate, sunt 19 lei, 20 de lei, 25 de lei 
depinde de zona unde se cheamă taxiul, de sâmbete, de duminici. Pe de altă parte 



sunteți de acord cu număr maxim de taximetriști în Giurgiu și cum facem cu 
discriminarea, adică cei care au licență deja și le vor ține până vor împlini 70 de ani 
sau un debutant care vrea să dețină și el o licență de transport în taximetrie nu are 
dreptul de a se apropia de această meserie, trebuie să discutăm o variantă. 
     Domnul consilier Măroiu Marian : Domnule primar am înțeles că, confrom legii 
avem voie doar un anumit număr de autorizații să emitem în legătură cu taximetriștii, 
dar părerea mea este ca atunci când noi emitem aceste autorizații, când dăm 
autorizația trebuie să verificăm dacă cetățeanul la 70 sau 70 și ceva de ani mai este 
bun să facă această activitate. 
     Domnul primar Anghelescu Adrian: Domnule Măroiu de ce nu limităm și 
numărul la scovergări în Giurgiu? Dacă legiuitorul nu prevede și se bate cap în cap cu 
legea concurenței nu trebuie să atribuim chiar dacă suntem obligați să avem un număr 
maxim, să creem alte criterii, vă dați seama cât de sensibilă este această problemă? 
Doamna Glăvan care este reglementarea legală care prevede numărul de licențe? 
      Doamna director Glăvan Gina: Legea 38/2003. 
      Domnul primar Anghelescu Adrian: Și ce spune această lege? 
      Doamna director Glăvan Gina: La 1000 de locuitori 4 taxiuri, noi avem 54500 
de locuitori, avem dreptul la 218 taxiuri. 
      Domnul primar Anghelescu Adrian: Dar întrebarea mea este cum facem cu 
oficiul concurenței, dacă cineva ne reclamă că am ajuns la numărul maxim și vor și 
alte persoane să se facă taximetriști, e regula primul venit primul servit? 
     Domnul consilier Măroiu Marian : Păi nu așa e regula și cu polițiștii locali? 
     Domnul primar Anghelescu Adrian: Polițiștii locali sunt plătiți din bugetul 
local, sunt bani publici de aceea a intervenit legiuitorul. 
      Doamna director Glăvan Gina: În urma eliberării unui loc atunci se atribuie, nu 
se face o selecție clară a dosarelor depuse. 
     Domnul primar Anghelescu Adrian: Am înțeles, ai un număr maxim astăzi, 
ipotetic, mâine dacă mai solicită 10 ce le spuneți? 
      Doamna director Glăvan Gina: Nu le spunem, deci își depun dosarele și le 
pastrăm în momentul în care se eliberează, este în așteptare. 
     Domnul primar Anghelescu Adrian: Practic este neconstituțională legea. 
     Doamna director Glăvan Gina: Iar în privința vârstei maxime nu avem nicio 
reglementare. 
     Domnul consilier Câinaru Codruț: Domnule primar ați fost în lumea aceasta 
peste tot și cred că ați și umblat cu taxiul. 
     Domnul primar Anghelescu Adrian:Acolo funcționează capitalismul, se 
licitează. 
     Domnul consilier Câinaru Codruț:  Și licențele de taxi se moștenesc. 
     Domnul primar Anghelescu Adrian: Se licitează. 



     Domnul consilier Câinaru Codruț:  În Atena o licentă de taxi costă 2000 de 
Euro.Asta este situația peste tot în lume este un număr maxim de licențe care se 
licitează. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Supun la vot. Cine este pentru? 
Împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a fost votat cu unanimitate de voturi.    

Punctul 11: Proiect de hotărâre nr.78/20.03.2023 privind aprobarea 
documentației tehnico – economice (faza DALI) și a principalilor indicatori 
tehnico-economici pentru obiectivul de investiții „Lucrări de intervenții pentru 
creșterea performanței energetice Sală de Sport și Internat – Colegiul Național 
Ion Maiorescu” care va fi realizat prin proiectul „Renovare energetică moderată 
Sală Sport și Internat – Colegiul Național Ion Maiorescu din municipiul 
Giurgiu”. 

     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei administrație 
publică locală, juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei buget-finanțe, 
administrarea domeniului public și privat. 
    Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Mulțumim, sunt discuții? : 
Mulțumim, sunt discuții? Dacă nu sunt, supun la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se 
abține cineva? Proiectul a fost votat cu unanimitate de voturi.    

Punctul 12: Proiect de hotărâre nr.79/20.03.2023 privind aprobarea 
documentației tehnico – economice (faza DALI) și a principalilor indicatori 
tehnico-economici pentru obiectivul de investiții „Lucrări de intervenții pentru 
creșterea performanței energetice – Grădinița cu program prelungit nr.1 
Prichindeii” care va fi realizat prin proiectul Renovare energetică moderată 
Grădiniță cu Program Prelungit „Prichindeii” din Municipiul Giurgiu. 

     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei administrație 
publică locală, juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei buget-finanțe, 
administrarea domeniului public și privat. 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Mulțumim, sunt discuții? Da 
domnul Măroiu? 
     Domnul consilier Măroiu Marian: Apropo de grădinițe, domnule primar ne 
puteți spune și nouă ce se întâmplă cu grădinița aceea de pe Negru Vodă care este 
situația ei, de ce nu se finalizează lucrările? 
     Domnul primar Anghelescu Adrian: Direcția Tehnică și completez eu. 



     Doamna director Ghiță Alice: Termenul de execuție este până în iunie anul 
acesta urmând apoi a se face hotărârile pentru ... 
     Domnul consilier Măroiu Marian: Dar de ce s-a întârziat atât de mult că eu știu 
că proiectul acesta e demarat de cel puțin 5 ani dacă nu și mai mult. 
    Doamna director Ghiță Alice: S-a întărziat, nu știu exact ce... 
    Domnul primar Anghelescu Adrian: Datorită în primul rând, lucrării și majorării 
prețurilor a materialelor de construcții, pe toate lucrările pe care le avem astăzi la 
primărie și acest bloc al specialiștilor în sănătate care trebuia să îl dăm la recepție de 
anul trecut, neavânt 1milion 800 de mii noi adică 18 miliarde ca să le putem face 
branșamentele la utilități, am încercat să-l dau Consiliului Județean, numai că. 
Compania Națională de Investiție nu a admis acest lucru și a spus, abia după recepția, 
după ce se semnează procesul verbal de recepție abia atunci pot să-l înstrăinez. 
Oricum se cheltuie în administrare, fațade, orice, da? Iluminat, încălzire pe scara 
blocului și toate cele. Mulțumesc. Deci în primul rând datorită acestui impediment, 
majorarea prețului. De aceea se stagnează și la  Mircea cel Bătrân, la cetate, de aceea 
au loc o serie de intârzieri. De aceea când noi considerăm că putem face față 
cheltuielilor, vă dau un exemplu, alinimentul cu Palatul Pionierilor, giratorul de la 
Căprioara, s-a escavat și aproape că s-a fisurat în două porțiuni o magistrală de apă de 
acolo din zonă din 1925, magistrală care este și în rondul de la Căprioara. Vă dați 
seama că l-am pus pe domnul Laurențiu Ținea să facă tot posibiliul să-mi pună la 
dispoziție 280.000 lei noi, adică 2 miliarde 800 de milioane pentru a putea comanda 
țeava și să intervenim acolo să înlocuim țeava de apă iar cetățenii pe bună dreptate se 
întreabă, domne, dar de ce întârziați cu acel tronson vital pentru managementului 
traficului? Uitați, pentru că avem probleme și când se pun banii pentru branșamente 
apar probleme de genul acesta. Aveți cea mai mare experiență, domnule Măroiu, în 
administrație publică, de aici din Consiliu, credeți că lucrările au făcut, cum să spun 
eu, obiectul unor lucrări de calitate?  
     Domnul consilier Măroiu Marian: Bun, dacă vreți să extrapolăm puțin, s-a 
schimbat proiectul tehnic pe două bulevarde importante Eroilor și pe 1907 care cred 
că are același viciu, lipsa infrastructurii care datează de prin 1900 si ceva și o să 
turnăm asfalt proaspăt și o să constatăm peste vreun an, doi că se va sparge o țeavă. 
    Domnul primar Anghelescu Adrian: Ați remarcat corect, mi-a fost teamă și am 
făcut o înlocuire de proiect, în proiect ca să nu mai apară cu spărtură pentru că 
pățeam același lucru ca pe strada Gării. 
     Domnul consilier Măroiu Marian: Întrebarea mea este de ce nu s-au prevăzut 
bani, este adevărat, se spune că nu sunt bani dar știam de câțiva ani de zile că străzile 
se vor asfalta și puteam să schimbăm după părerea mea, conductele de apă și 
canalizarea ca să nu ne prindă acum pe final. 
      Domnul primar Anghelescu Adrian: Da dar trebuie să fiți de acord cu mine, 
dumneavoastră ca și consilieri, eu ca primar, viceprimarii, dacă ar exista resurse 
financiare am pune marmură, foiță de aur, am face tot ce trebuie făcut dar practic 



aceste sume, pentru orașele sărace pleacă de la negociatorii noștri de la Bruxelles și 
atunci când se stabilește un standard de cost, pentru 1 km de 4 benzi, de 2 benzi cu 
refacerea în integralitate a infrastructurii, a branșamentelor, punem și internet, stâlpi, 
de toate se alocă o sumă, 10 miliarde de euro pentru considerentul acesta de 
infrastructură mare pe mobilitate urbană și se duce spre România, numai că unii din 
România, spun că de banii aceștia de 10 miliarde de euro putem să facem doar 100 
km,haideți să eliminăm partea aceasta de infrastrctură în ceea ce privește 
branșamentele, canalizarea, gazul, internetul, să putem să mărim suprafața de km, să 
dăm la cât mai multe localități, comune, orașe s.a.m.d. M-ați înțeles? De aceea nu 
avem bani de o reabilitare exactă așa cum se face în lumea modernă, civilizată. 
Mulțumesc. 
     Domnul consilier Măroiu Marian: Au fost și altele condițiile dar nu aveți nicio 
vină. 
     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Supun la vot acest proiect, cine 
este pentru? Împotrivă? Abțineri? Bine, proiectul a trecut cu unanimitate de voturi. 

Punctul 13: Proiect de hotărâre nr.80/20.03.2023 privind aprobarea 
documentației tehnico-economica (faza DALI) și a indicatorilor tehnico-
economici pentru obiectivul de investiții „Renovare energetică a unor clădiri 
rezidențiale multifamiliale din Municipiul Giurgiu”. 

     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei administrație 
publică locală, juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei buget-finanțe, 
administrarea domeniului public și privat. 
    Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Mulțumim, sunt discuții? Da, 
domnule Măroiu. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Doamna director dar la celelalte două școli, 
vă mai întreb odată, nu s-a demarat nimic pe proiecte europene ca să le consolidăm?  

Domna director Meca Ianca: La ședința de astăzi am virat niște sume în buget și 
urmează să inițiem procedura pentru contractul de expertiză tehnică cu stabilirea 
gradului de risc seismic, este primul pas pentru a obține o finanțare de consolidare 
sau pentru orice alte intervenții. O expertiză tehnică dar în special pentru aceste două 
clădiri se impune stabilirea gradului de risc seismic fiindcă la expertiza realizată în 
2016 sau 2017 acestea au fost evidențiate ca fiind cu risc doi, o parte din clădirea 
școlii era cu riscul 2 iar școala 2 cu riscul 3, sesimic, nefiind vreo intervenție 
realizată, vreo consildare pâmă în prezent e necesară încă o expertiză.  

Domnul consilier Măroiu Marian: Dar avem, adică există vreun proiect european 
pe care putem.... 



Domna director Meca Ianca: La momentul acesta se finanțează din câte știm noi, 
până acum, ei vor eficientizări energetice dar speranța este că va fi la fel ca pe PNRR, 
în cazul în care este necesară o consolidare să se poată permite ceea ce se numește 
eficientizare energetică profundă adică și consolidare. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Atenție, astăzi pe PNRR există doar o mică 
componentă pentru expertizare și pentru consolidare, în genere aceste costuri sunt 
mai mari de 10 – 20 de ori decât componenta prevăzută pentru eficientizare. 

Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Dacă nu mai sunt alte discuții, 
cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Proiectul a trecut cu unanimitate de voturi. 

Punctul 14: Proiect de hotărâre nr.81/21.03.2023 privind aprobarea Bugetului 
de venituri și cheltuieli al Societății Giurgiu Construcții Edilitare S.R.L. pe anul 
2023. 

     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei administrație 
publică locală, juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei buget-finanțe, 
administrarea domeniului public și privat. 
    Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei servicii publice, 
muncă şi protecţie socială. 
    Domnul consilier Pană Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Mulțumim, sunt discuții? Dacă 
nu sunt, supun la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a fost 
votat cu unanimitate de voturi.    

Punctul 16: Proiect de hotărâre nr.94/23.03.2023 privind aprobarea prețului 
local al energiei termice către utilizatorii de energie termică din Municipiul 
Giurgiu, prin sistem centralizat, în scopul preparării apei calde pentru perioada 
01 aprilie 2023 – 01 august 2023. 

    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei buget-finanțe, 
administrarea domeniului public și privat. 
    Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei servicii publice, 
muncă şi protecţie socială. 
    Domnul consilier Pană Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Mulțumim, sunt discuții? Da 
domnule Măroiu. 
    Domnul consilier Măroiu Marian: Domnule primar, din câte înțeleg ați eliminat 
subvenția de 30%.  

Domnul primar Anghelescu Adrian: Pentru apa caldă, în extrasezon. 



Domnul consilier Măroiu Marian: Doar pentru apa caldă? Domnule director la 
energia termică nu umblăm, nu? Doar pentru apa caldă?  

Domnul director Cepraga Sorin: Neinteligibil. 
Domnul consilier Măroiu Marian: Domnule primar este bine că o să mai avem 

caldură pentru că am văzut că temperaturile sunt scăzute și săptămâna care vine și 
trebuie să lăsăm măcar până în aprilie la prețul pe care îl avem și acum pentru că din 
toamnă, părerea mea, dacă dăm un semnal negativ de acum cu 30% prețul mai mare o 
să avem o problemă cu clienții pentru că este o problemă, oamenii se vor trezii acum 
pe factura pe aprilie cu 30% mai mare probabil că în toamnă tot mai mulți oameni o 
să se gândească să renunțe la acest tip de încălzire și este păcat de investițiile care se 
fac plus că este și stația de cogenerare, iar pentru clientul acela nu peste mult timp o 
să fie mai ieftină energia, dar până atunci ce facem? O să pierdem clienții și este 
păcat. Haideți să nu, pentru două săptămâni, nu mai este așa de mult necesar ca 
oamenii să încălzească casele și să nu stricăm acum mai mult decât câștigăm. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Dacă este vorba de imagine vă dați seama 
că aș da subvenție 200% dar din păcate este vorba de două săptămâni. Atenție, foarte 
mulți cetățeni racordați la sistemul centralizat ne-au cerut să nu mai furnizăm agent 
termic de la 1 aprilie fiindcă chiar cu această subvenție este foarte scump pentru ei, 
pe de altă parte, doamna director economic să ne spuneți dacă putem sau nu putem să 
acordăm suvenție de 5%, 70, 100%. 

Doamna director Cristea Ioana: Deci în momentul de față este total imposibil, 
avem și o informare prin care....neinteligibil....nu avem surse 
necesare......neinteligibil....din buget local 117.000 lei. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Vedeți? Cum facem? 
Domnul consilier Măroiu Marian: Păi cum am făcut până acum, eu oricum am 

înțeles că din încasările pe care dânși le fac acum ar putea să se auto întrețină luna 
aceasta ce vine, aprilie, dar problema este că dacă noi nu subvenționăm o să fie 
nevoie să trimită facturi..... 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Eu sunt de acord, subvenționăm dar cum 
facem? Din ce bani?  

Doamna director Cristea Ioana: Neinteligibil deoarece doamna director nu 
vorbește la microfon. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Încălcăm legea fiscală. 
Domnul consilier Măroiu Marian: Cum am încălcat-o și până acum putem să o 

încălcăm.... 
Domnul primar Anghelescu Adrian: A fost bugetat și asumat pe legea 273. 
Domnul consilier Măroiu Marian: Suplimentăm bugetul că se poate. 
Domnul primar Anghelescu Adrian: Cum să-l suplimentați? Spuneți-mi? 
Domnul consilier Măroiu Marian: Luăm de pe alt capitol. 
Domnul primar Anghelescu Adrian: La ce capitol? Că noi nu avem decât 

funcționale. 



Doamna director Cristea Ioana: Cheltuielile de alt capitol începând cu trimestrul 
trei dar noi nu am asigurat....neinteligibil....cheltuieli de funcționare, serviciile sunt 
undeva până în luna aprilie, majoritatea scutim 4 sau 6 luni. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Deci nici măcar Societățile Comerciale nu 
se vor acoperite până la finele anului. 

Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Plus și că pentru luna martie am înțeles că 
subvenția stă sub semnul întrebării. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Măi domnule primar, avem un premier PNL, 
avem miniștrii, de ce nu mergem? Nu putem să stăm cu mâinile în sân și să ne 
întrebăm de unde luăm?  

Domnul primar Anghelescu Adrian: Doamna director, am făcut solicitări către 
politic?  

Doamna director Cristea Ioana: Da și chiar este informare. 
Domnul primar Anghelescu Adrian: Da, mai avem doar să-l facem pe Robin 

Hood, dacă vreți să mergeți cu mine?  
Domnul consilier Măroiu Marian: Eu zic să mergeți la Guvernul României și să 

declarați și greva foamei dacă avem 1200 de miliarde nevoi de acoperire a bugetului 
pe ceea ce ne trebuie, înseamnă că în primărie situația este chiar gravă. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Puneți problema altfel, domnule Măroiu, un 
dialog, păi de ce iei domne 8 lei motorina, păi de ce domne a sărit prețul la ciment?  

Domnul consilier Măroiu Marian: Păi eu vorbeam de bani acum. 
Domnul primar Anghelescu Adrian: Banii aceștia nu-i avem datorită acestor 

majorări, de ce este roborul la 7,16% față de 1,8 când l-am preluat, toate aceste 
lucruri inclusiv majorarea la Taxe și Impozite cu 15 plus inflația m-au făcut să vă 
aduc spre discuție ca să putem să cumpărărm necesarul de gaz pentru sezonul rece 
care se află la fine acum. Lumea probabil se aștepta ca să avem cu 20% în plus dacă 
am majorat taxele și impozitele, nu, avem în minus pentru că nicidecum nu putem să 
acoperim majorarea prețului la gaz. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Și sunt oameni care nu o să-și mai permită să 
mai plătească, adică în loc să încasăm 62% o să mergem la 50% ca și anul trecut. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Vina nu ne aparține nouă. 
Domnul consilier Măroiu Marian: Tocmai de aceea am spus că este un lanț 

vicios. 
Domnul primar Anghelescu Adrian: Este o perioadă nenorocită, acești doi ani au 

fost cu majorări, cu război, pandemie, cu tot ce vrei, datorii vechi preluate. Era foarte 
simplu dacă puteam să intrăm ăn insolvență, numai că din păcate am mai explicat nu 
se vrea și nici nu se poate, da? Fiindcă ne este rușine să recunoaștem în fața 
Consiliului Europei că sunt zone în sărăcie în care oamenii se descurcă cum pot și vin 
cel puțin de două ori pe an la fondul de rezervă al Guvernului ca să mai acopere din 
datorii, aceasta este situația noastră. Sper să ne ajute premierul României că 
altfel....Măcar o cofinanțare, vă dați seama nu ne aducem paste noastră de 



obligativitate dar barem să mai dăm și banii înapoi pe toată lucrarea care s-a finanțat 
pe fonduri europene?  

Domnul consilier Măroiu Marian: Dar lunar cât primim de la bugetul de stat?  
Domnul primar Anghelescu Adrian: Doamna director, spuneți de cotele 

defalcate cam câte sunt si... 
Doamna director Cristea Ioana: Cotele defalcate.... 
Domnul consilier Măroiu Marian: În mare așa, nu trebuie o sumă fixă. 
Domnul primar Anghelescu Adrian: Între 4 și 5 milioane de lei noi pe lună. 
Domnul consilier Măroiu Marian: Adică 50 de miliarde. 
Doamna director Cristea Ioana: Neintelgibil. 
Domnul consilier Măroiu Marian: Deci bugetul noastru este de 1000 și ceva de 

miliarde cu tot ce ne vine de la Guvern?  Nu? Noi cât încasăm 300 și ceva de 
miliarde? 400? Cât avem? Domnule director de la Taxe și Impozite? 

Domnul director Laurențiu Țintea: Neinteligibil. 
Domnul consilier Măroiu Marian: Deci avem undeva la 1000 de miliarde. 
Domnul director Laurențiu Țintea: Ca să încasăm ar trebui să cheltuim mai 

mult. 
Domnul consilier Măroiu Marian: Să mergem prin instanță. 
Domnul director Laurențiu Țintea: Instanță, insolvență...neinteligibil. 
Domnul primar Anghelescu Adrian: Aici trebuie să găsim surse și chiar v-am 

rugat și vă rog să dați concursuri, să ne ducem peste societățile care oricum au peste 8 
salariați și au doar puncte de lucru în Giurgiu, nu au sediul social astfel încât la 
bugetul consolidat nu prea vine nimic, se duc banii la Călugăreni, la Băneasa și în 
baza legii trebuie să le asiguri și o rută gratuită de a ajunge la sediul declarat și vin 
sute de autotrenuri care ne strică șoselele pe care noi le reparăm. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Haideți să întreb și altceva, cât ar însemna pe 
luna aprilie subvenția? Ne poate spune cineva?   

Domnul primar Anghelescu Adrian: Domnul Cepraga, subvenția pe aprilie. 
Doamna director Glăvan Gina: Da, vă spun eu imediat. Solicitarea societății a 

fost pentru luna aprilie 283383. 
Domnul consilier Măroiu Marian: Pentru luna aprilie? 
Doamna director Glăvan Gina: Da pentru luna aprilie. 
Domnul consilier Măroiu Marian: Aproape 2 miliarde, nu pentru martie pentru 

aprilie. 
Doamna director Glăvan Gina:Pentru aprilie și vreau să vă aduc la cunoștință ca 

deja primăria este raportul gata pentru UTPG, adica din luna februarie am achitat 
decât jumătate, mai am o jumătate de lună, iar martie este ..neinteligibil... iar pentu 
aprilie până în octombrie 398000. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Dacă stăm să ne gândim 2 miliarde nu 
înseamnă prea mult dar la bugetul pe care îl avem este... 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Deci 200 de mii trebuie necesar? 



Domnul consilier Măroiu Marian: Da, 2 miliarde ca să acoperim județul. 
Doamna director Glăvan Gina: 2 miliarde 800. 
Domnul primar Anghelescu Adrian: 3 miliarde, sursa vă rog indicați-mi și eu 

acuma plătesc. 
Domnul consilier Măroiu Marian: Eu aș putea să vă spun sursa acum dacă aș 

avea și bilanț în față ca să mă orientez dar nu e treaba mea. Să găsim soluții. 
Domnul primar Anghelescu Adrian: Am înțeles, soluția nu este decât să tăiem 

din altă parte. 
Domnul consilier Măroiu Marian: Păi asta am spus și încă odată spun este păcat 

de Dumnezeu să pierdem toți clienții de la ceea ce merge bine, pentru ce facem lucrul 
acesta? Pentru ce s-au făcut exercițiile acestea eu asta vă spun este vorba de luna 
aprilie când oricum nu o să plătim așa de mult, s-a estimat 2 miliarde 800 dar nu are 
cum să fie atât. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: 3 miliarde, 30 miliarde, sunt de acord de 
unde punem suma aceasta? Este vorba de a respecta legea, le iau toți banii sau partea 
de bani a unei societăți comerciale, măturat stradal sau orice altceva, deci asta spun 
nu se poate încălca legea fiscală. Dacă avem posibilitatea de a identifica acum o altă 
sursă de venit. 

Doamna director Glăvan Gina: Trebuie o sursă nouă de venit. 
Domnul primar Anghelescu Adrian: O sursă nouă. 
Domnul consilier Măroiu Marian: Inventăm ca să putem să trăim că altfel nu se 

poate, daia suntem puși aici că să și inventăm. 
Domnul primar Anghelescu Adrian: Facem împărțeala astfel la 55.000 de 

locuitori și cerem populației giurgiuvene împreună cu anteprenoriatul să punem suma 
aferentă subvenției, vă dați seama cât va dura și practic nu se va strânge decâr 1 
miliard pentru că trebuie să acționăm toți, dacă vrem. Toți pentru unu și unu pentru 
toți. Altă sursă, vă rog frumos, deci o dezbatem, o votăm, dacă cunoașteți alte surse 
de venit ale primăriei care poate să ne aducă 3 miliarde de lei vechi, vă rog frumos și 
acum o votăm. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Aceasta este o sumă estimată, nu este o sumă 
fixă, de unde știți dumneavoastră că se vor cheltuii 2 miliarde 800 pe luna aprilie, asta 
estimați dumneavoastră. 

Doamna director Glăvan Gina: Nu realitatea sumei o poate spune domnul 
director de la societate. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Păi să ne spună, domnule director cam cât 
estimați? Mie mi se pare o sumă prea mare pentru luna aprilie care nu va mai fi atât 
de friguroasă? 

Domnul director Cepraga Sorin: Deci noi am făcut o propunere să acordăm 
pentru perioada aceasta o subvenție de 50%, problema este că începând cu 1 aprilie 
TVA-ul nu mai este 5%, este 19% dar cantitatea energie pe luna aprilie este estimată. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: De la legiuitor are TVA-ul. 



Domnul director Cepraga Sorin: Este estimat, deci creșterea acum este din două 
considerente, lipsa subvenției și creșterea TVA-ului.  Propunerea care s-a făcut aici 
vis-a-vis de furnizare este doar pentru 15 zile, vă spun că săptămâna viitoare și 
cealaltă, în primul rând nu îndeplinim condiția de oprire a încălzirii dar să trecem 
peste asta, sunt 2 grade dimineața, 3 grade și există riscul ca omul să se orienteze. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Riscul acesta există și astăzi, în mod 
normal la prețurile actual ear trebui să dau o subvenție, cum am dat anul trecut de 
80%, numai că nu se mai poate, noi am vrea să dăm subvenția asta. Domnul Cepraga 
identificați dumneavoastră o sursă imediată. 

Domnul director Cepraga Sorin: Dar nu există. Cea mai mare pondere ar fi de a 
se muta de la centralizat la sistem individual, nu am fost niciodată pe punctul să dăm 
căldura....neinteligibil....și anume în anii trecuți n-am început niciodată la 15 
octombrie sau 10 octombrie când era frig, am început cu 1 noiembrie și am oprit 
căldura la 31 martie, n-am mai dat și până la 15, 20, cât trebuia și al doilea motiv este 
lipsa apei calde pe care noi încercăm să o aducem din nou în actualitate dar nu putem 
dacă nu dăm exemplu. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Să aveți garanția că dacă puteam... 
Domnul director Cepraga Sorin: Știu, știu. 
Domnul primar Anghelescu Adrian: Aici nu este vorba de a nu furniza 

populației 10 sau 15 octombrie sau chiar și de la 1 aprilie, este vorba doar de o 
diferență de preț. 

Domnul director Cepraga Sorin: Să știți că nu avem, conform multor declarații 
chiar mass media a adus în discuție, nu avem cel mai mare preț, vreau să vă spun că 
unul dintre cele mai mari prețuri în momentul acesta este la Constanța. Constanța a 
aprobat săptămâna trecută 1800 lei giga caloria. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Și ei cât acordă subvenția? 
Domnul director Cepraga Sorin: E, nu este cazul să vă spun pentru că nu trebuie 

să ne comparăm cu Constanța, Constanța acordă 1 milion 300 subvenție. Probabil că 
păstrând proporțiile poate că noi nu ar trebui să acordăm atâta procent dar încă odată 
eu sunt dator să încerc și dumneavoastră sunteți cei care decideți. Și tot la fel cred că 
și dumneavoastră credeți tot la fel speech-ul primarului PNL de la Constanța e tot la 
fel, are în program modernizarea stației de termoficare a accesat fonduri, face centrală 
nouă și a spus decât să îi pierd mai bine mai dau un an de zile subvenție și îi țin 
măcar pe aceștia, că și acolo sunt debranșări. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Am înțeles dar diferența este colosală. 
Domnul director Cepraga Sorin: Este. 
Domnul primar Anghelescu Adrian: Eu aș da dacă îmi identifică doamna 

director economic sau doamna Glăvan această sumă. 
Domnul consilier Măroiu Marian: Vreți să facem o pauză de câteva zile să 

facem o extraordinară? 



Domnul director Cepraga Sorin: Nu avem timp câteva zile, timpul este mâine, 
sâmbătă și duminică de la 1 nu mai avem preț. Noi mâine trebuie să închidem. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Eu zic că pentru 2 miliarde să stricăm 
sistemul pe care lucrăm de atâta timp. Doamna director eu sunt convins că 
dumneavoastră găsiți o soluție. 

Doamna director Cristea Ioana: Eu cheltuiesc, sursele vin din altă parte. Deci 
analiza trebuie făcută la impozite și taxe. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Deci nu trebuie luat ușor acest punct de pe 
ordinea de zi, este de viitor și trebuie ceea ce hotărâm noi azi sau mâine sau când ne 
hotărâm va fi la un moment dat în joc ceea ce am construit și e păcat de Dumnezeu 
pentru 1 miliard, 2 sa stăm la un momentdat să constatăm că nu mai avem clienți 
pentru energia termică centralizată și nu știu dacă iși are rostul. 

Domnul director Cepraga Sorin: Ca o completare fără să influențez votul, cred 
că știți majoritatea că s-a aprobat în consiliul local o decizie prin care începând cu o 
anumită dată urmează ca noi în 24 de luni să luăm, noi ca și țară, o decizie când 
oprim centrala în apartamente. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Suntem chemați să răspundem și la 
interzicerea motoarelor cu combustie internă. 

Domnul director Cepraga Sorin: Dar să nu ne trezim că am închis sistemul și 
după aceea să o luăm de la capăt, există posibilitatea. Pot fi analizat ca și subiectiv 
dar..... 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Dar domnule directior, acum 10, mai bine 
de 10 ani de zile a fost un plan și o strategie la care au aderat multe instituții din acest 
oraș, strategia încălzirii centralizate pe următorul interval de timp, în care legiuitorul 
interzicea de pe atunci debranșarea de la încălzirea centralizată astfel încât să nu fie 
un efort mult prea mare pentru cei rămași în sistem dar legea nu a fost respectată 
pentru că astăzi nu mai aveam nevoie de subvenție. Noi suntem chemați acum pe 
majorări să întreptăm niște lucruri care au evoluat negativ de-a lungul anilor. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Domnule director ce înseamnă centrala 
aceasta de cogenerare?  

Domnul director Cepraga Sorin: Centrală pe cogenerare înseamnă defapt un 
venit în plus din energia electrică pentru că are un preț destul de mare chiar aceștia 7 
mega watt aduce un venit suplimentar ceea ce va face să scadă... 

Domnul consilier Măroiu Marian: Cam cât estimați că va scade prețul la energia 
termică? 

Domnul director Cepraga Sorin: Prețul la energie crește din două părți, odată 
creșterea numărului de consumatori și aici îmi permit să fac o paranteză, sunt foarte 
multe instituții în Municipiul Giurgiu chiar dacă o să-mi atrag antipatii care în loc să-
și modernizeze instalațiile interioare pun centrale pe gaz, instituții publici tot din bani 
publici, domnul primar cunoaște, instituții pe care eu le-am luat în calcul la 
dimensionarea rețelei de termoficare care nu știu de ce.... 



Domnul primar Anghelescu Adrian: Insituții care sunt supărate pe facturile mari 
și caută alte soluții, alte investiții în loc să se modernizeze. Sunt și interese, o 
consultanță, o proiectare... 

Domnul director Cepraga Sorin: Aici se face o confuzie, îmi cer scuze, trebuie 
să comparăm căldura de la CET, este o căldură produsă cu gaz,dar eu am plătit la 
căldură factura pe gaz, păi una este factura pe gaz, alta este factura pe încălzire, 
lucrurile sunt diferite.  

Domnul consilier Măroiu Marian: Când este gata centrala aceasta? 
Domnul director Cepraga Sorin: Păi lucrăm la studiul de fezabilitate acum 

urmând să depunem pe fonduri să obținem finanțare. 
Domnul primar Anghelescu Adrian: Cel mai devreme sezonul 2024 – 2025. 
Domnul director Cepraga Sorin: 2025-2026. 
Domnul consilier Măroiu Marian: 2 ani de zile trec repede. 
Domnul director Cepraga Sorin: Este o centrală destul de complicată, este o 

centrală destul de mare care sperăm să.... 
Domnul consilier Măroiu Marian: Care o să fie construită unde?  
Domnul director Cepraga Sorin: Care va fi construită pe un loc  că ne-am mutat 

din loc în loc. Ne-am mutat pentru că, făcând o glumă, se uita Mircea cel Bătrân cum 
ieșea fumul și a trebuit să ne mutăm mai în spate.  

Domnul primar Anghelescu Adrian: Ea inițial era lângă Woest Alpine. 
Domnul director Cepraga Sorin: Woest Alpine-ul a dat voie să produc acolo. 

Asta este. Acum este, deci era pe partea stângă de Woest Alpine, acum este pe partea 
dreaptă, am ieșit din raza lui Mircea cel Bătrân. 

Domnul consilier Câinaru Codruț: Să nu vă suprapuneți cu învățământul dual. 
Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Dacă nu mai sunt alte intervenții, 

haideți să supunem la vot acest proiect, cine este pentru? 
Domnul consilier Măroiu Marian: Deci stați puțin, deci proiectul pe care l-ați 

depus este  cu subvenție sau fără subvenție? Păi și noi?  
Domnul director Cepraga Sorin: Al nostru este fără subvenție. Noi nu avem 

dreptul să propunem. 
Domnul primar Anghelescu Adrian: Este fără subvenție.  
Domnul consilier Măroiu Marian: Deci acordăm domnule primar subvenție sau 

nu? Ca să știe lumea de unde plecăm? Deci consilierii PSD vor vota împotrivă. 
Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Cine este pentru? 12 

consilieri.(Nichita Tereza, Sîrbu Adelina, Gâdea Gheorghe, Pană Gheorghe, Bușcu 
Gheorghe, Costache Robert, Funieru Cătălin, Daut Adrian, Muscalu Ionel, Pălălău 
Gheorghiță, Săndulescu Petronela și Damian Marian). Împotrivă? 7 
consilieri.(Măroiu Marian, Ion Marian, Țigănilă George, Ioniță Ciprian, Cioacă Ionuț, 
Câinaru Codruț, Peptănaru Gigica). Abțineri?  

Domnul primar Anghelescu Adrian: Prezență 19, minus 6, 13, minus 1, 12. 
Proiect aprobat. 



     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Proiect aprobat. 

Punctul 17: Proiect de hotărâre nr.82/21.03.2023 privind darea în administrarea 
a unor bunuri,  situate în municipiul Giurgiu, către Direcția Poliției Locale 
Giurgiu. 

     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei administrație 
publică locală, juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei buget-finanțe, 
administrarea domeniului public și privat. 
    Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Mulțumim, sunt discuții? Dacă 
nu sunt, supun la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a fost 
votat cu unanimitate de voturi.    

Punctul 18: Proiect de hotărâre nr.83/21.03.2023 privind darea  în  administrare  
a unui obiectiv de investiții realizat în zona Bulevardul Decebal, către Societatea  
Giurgiu  Servicii  Locale  S.A. – în reorganizare. 

     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei administrație 
publică locală, juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei buget-finanțe, 
administrarea domeniului public și privat. 
    Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Mulțumim, sunt discuții? Dacă 
nu sunt, supun la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a fost 
votat cu unanimitate de voturi.    

Punctul 19: Proiect de hotărâre nr.84/21.03.2023 privind aprobarea cesiunii 
contractului de concesiune nr.25973/13.12.2006, încheiat între Municipiului 
Giurgiu şi S.C. AMROX S.R.L., pentru terenul situat în Piața Centrală, aferent 
Spațiului Comercial nr.47. 

     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei administrație 
publică locală, juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Mulțumim, sunt discuții? Dacă 
nu sunt, supun la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a fost 
votat cu unanimitate de voturi. 



Punctul 20: Proiect de hotărâre nr.85/21.03.2023 privind stabilirea oportunității 
vânzării prin licitație publică a unui teren în suprafaţă de 77,00 mp., situat în 
Municipiul Giurgiu, Intrarea Ștorobăneni, FN. 

     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei administrație 
publică locală, juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei buget-finanțe, 
administrarea domeniului public și privat. 
    Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Mulțumim, sunt discuții? Dacă 
nu sunt, supun la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a fost 
votat cu unanimitate de voturi. 

Punctul 21: Proiect de hotărâre nr.86/21.03.2023 privind aprobarea 
concesionării prin licitaţie publică a imobilului Punct Termic nr.33, aparținând  
domeniului privat al Municipiului Giurgiu, identificat cu număr cadastral 
36178. 

     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei administrație 
publică locală, juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei buget-finanțe, 
administrarea domeniului public și privat. 
    Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei urbanism şi 
amenajarea teritoriului, protecţia mediului, agricultură şi turism. 
    Domnul consilier Funieru Cătălin: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Mulțumim, sunt discuții? Dacă 
nu sunt, supun la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a fost 
votat cu unanimitate de voturi. 

Punctul 22: Proiect de hotărâre nr.92/23.03.2023 privind aprobarea 
reglementării situației juridice a unui teren situat în Municipiul Giurgiu. 

     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei administrație 
publică locală, juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei buget-finanțe, 
administrarea domeniului public și privat. 
    Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 



    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Mulțumim, sunt discuții? Dacă 
nu sunt, supun la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a fost 
votat cu unanimitate de voturi. 

Punctul 23: Proiect de hotărâre nr.93/23.03.2023 privind constatarea dreptului 
de proprietate privată asupra unor terenuri situate în intravilanul Municipiului 
Giurgiu. 

     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei administrație 
publică locală, juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei buget-finanțe, 
administrarea domeniului public și privat. 
    Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Mulțumim, sunt discuții? Dacă 
nu sunt, supun la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a fost 
votat cu unanimitate de voturi. 

Punctul 24:Proiect de hotărâre nr.96/23.03.2023 privind aprobarea oportunității 
concesionării prin licitaţie publică a unui teren aparținând domeniului privat al 
Municipiului Giurgiu, identificat cu număr cadastral 44485, situat în 
intravilanul Municipiul Giurgiu, adiacent Vama Nouă. 

     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei administrație 
publică locală, juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei buget-finanțe, 
administrarea domeniului public și privat. 
    Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei urbanism şi 
amenajarea teritoriului, protecţia mediului, agricultură şi turism.  
    Domnul consilier Funieru Cătălin: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Mulțumim, sunt discuții? Da, 
domnul Măroiu. 
    Domnul consilier Măroiu Marian: Este vorba de terenul acela de 54 de hectare? 
Ne spuneți și nouă ce, era să zic ce avioane fac aceștia? Ce fac acolo? 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Vor face într-o parte a acestui teren o 
fabrică de mașini utilitare electrice, până în 3,5 tone, nu autoturisme electrice ci 
autoutilitare electrice și în cealaltă parte va fi desemnată un traseu, circuit de testare a 
automobilelor și punere în circuitul sportiv, formula 2, întâi, auto-moto ș.a.m.d. Deci 
partea industrială și partea de testare. Vă aduc aminte că acolo este un teren 
inundabil, nu se poate construii nimic. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Și atunci unde facem camioanele acestea?  



Domnul primar Anghelescu Adrian: Mai întâi reface digul că altfel nu poate să 
obțină autorizație. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Păi și cum îi concesionăm acestuia 50, 60 și 
ceva de hectare de teren în condițiile în care noi știm din start că acolo nu se poate 
construii pentru că acolo dacă sapi 1 m dai de apă, una la mână și ca să facă digul 
acesta trebuie milioane de euro și nu este atât de simplu, m-am uitat în cifra lor de 
afaceri sau capitalul social pe care îl are este vorba despre vreo 9 milioane de euro, de 
unde face acesta investiție așa de mare? Și mai ales în  condițiile în care el cere 15 
hecatre și noi îi dăm 60 și ceva de hectare ca să facă el pistă de testare, cum vine 
asta? Sună frumos, mie mi-ar plăcea, Doamne ferește, nu aș avea nimic împotrivă dar 
eu nu cred că acest proiect este realizabil, același lucru știți că vi l-am spus și cu 
spitalul județean care trebuia să se facă acolo și nu se va face niciodată, așa este și cu 
această investuție, mi se pare puțin exagerat. Am înțeles că de 10 ani este pe așa zisă 
piață auto deși el a făcut piese auto și a fost dealer de mașini, nu a construit decât un 
kart cu care s-a plimbat când era copil. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Domnul Măroiu deci eu vă garantez că 
acest domn a fost și este director general BMW Bulgaria. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Da dar el nu produce BMW, el este doar 
dealer de mașini. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Nu, este director general la BMW, firma 
SIN CARS, este un conglomerat pe bază investițională, nimeni nu face investiții, 
domnul Trăistaru este în sală? Spuneși-mi, vă rog frumos, care sunt condițiile de 
construire acolo și care sunt asumările acestui domn, de la PUZ la refacerea digului și 
toate cheltuielile, vă rog frumos. 

Domnul director Trăistaru Cristian: Deci în primul rând...neinteligibil....urmând 
ca după aceea să-i solicităm întocmirea unui PUZ, se vor face acele studii hidro, geo, 
topo pentru digul în supraînălțare pentru a reduce de la o anumită cotă această 
investiție. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Deci eu întreb încă odată, nu sunt pretențios 
dar sunt niște întrebări pe care și le-ar pune orice om, o întrebare, de ce nu 
construiește la el în Ruse că are slavă Domnului, teren la discreție și vine să 
construiască pe un teren mlăștinos pe care trebuie să mai facă și un dig și investiții 
suplimentare o grămadă, aici nu înțeleg, care este avantajul lui de a venii să 
investească în Giurgiu.  

Domnul primar Anghelescu Adrian: Sunt de natură fiscală și datorita legislației 
mediului vine să facă investiția în România, statul Bulgar nu acordă nicio facilitate, 
indiferent că este vorba de construcții, automobile electrice sau nu.  

Domnul consilier Măroiu Marian: Păi nu sunt în UE? 
Domnul primar Anghelescu Adrian: Ba da!  Dar au o altă legislație, noi avem o 

cu totul și cu totul altă legislație. Ei nu dau nici măcar vouchere pentru cumpărarea 
unui automobil electric, statul Bulgar.  



Domnul consilier Măroiu Marian: Da, ce să zic, să dea Domnul să fie așa dar 
dacă vorbim de mediu credeți că acolo se va da vreodată aviz de mediu pentru 
investiție având în vedere că pânza freatică este la niciun metru adâncime? 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Oricum principala regula este să aduci acel 
dig la o cotă cu încă 2 metri și jumătate mai mult. Aceasta implică un proiect 
hidrotehnic adecvat, costuri suplimentare, PUZ-ul care costă și acela o grămadă de 
bani. Aduceți-mi pe oricine de pe planeta aceasta, eu zic că mi-a pus Dumnezeu mâna 
în cap, care ar vrea să investească acolo, care vrea să-și cheltuie banii pe PUZ și pe 
dig sau pe ce vreți dumneavoastră. 

Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Domnule noi votăm aici oportunitatea 
concesionării, nu concesionarea. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Dacă vorbiți cu altcineva cu o altă 
investiție, să vină. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Eu întrebam, este normal să întrebăm. Eu nu 
știu de ce omul acesta riscă atâția bani... 

Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Dumneavoastră întrebați ca și când l-am fi 
concesionat. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Deci dacă facem un dig acela nu are nicio 
legătură cu nivelul apei din... 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Dar este o problemă constructivă, domnule 
Măroiu. Pe de altă parte uitați ce s-a întâmplat cu fabrica aceea care trebuia să vină la 
Giurgiu pentru acumulatori pentru automobile eletrice, știți ce s-a întâmplat? Ați 
văzut? S-a dus la Galați. Au primit ajutorul de stat și s-a dus mai condiționat așa la 
Galați, chiar dacă este granița războiul aproape? Vedeți? Îi pierdem. Aceasta este o 
oportunitate și dacă vrea altcineva să vină să ia , orice anteprenor, Doamne Ajută. 

Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Supun aprobării acest proiect, 
cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Proiectul a trecut cu unanimitate de voturi. 

Punctul 25: Proiect de hotărâre nr.97/23.03.2023 privind aprobarea valorii 
actualizate a proiectului cu titlul „Amenajare spațiu de agrement adiacent 
Veriga”, Cod SMIS 12602. 

     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei administrație 
publică locală, juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei buget-finanțe, 
administrarea domeniului public și privat. 
    Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Mulțumim, sunt discuții? Da, 
domnul Măroiu. 



Domnul consilier Măroiu Marian: Am înțeles că este nevoie de vreo 50 de 
miliarde să suplimentăm, avem banii aceștia doamna director? Că ne plângeam de 2 
miliarde dar 50 avem?  

Domnul primar Anghelescu Adrian: Întrebați-o pe doamna Ianca. 
Domnul consilier Măroiu Marian: Și doamna Ianca încă o întrebare, știți că v-am 

pus întrebarea acestea și la comisie, avem timpul necesar să implementăm acest 
proiect până la finalul anului?  

Doamna director Ianca Meca: Răspunsul la prima întrebare este, da.  Există 
prevedere bugetară. Răspunsul la cea de a doua întrebare nu pot să-l dau acum, facem 
o analiză, luând în calcul redepunerea unui proiect matur, respectiv un proiect cu 
autorizație, noi încercăm întrucât este vorba de un proiect cu amenajare peisagistică, 
nu putem să știm cât va dura, niciodată nu vom putea știi cât durează o procedură de 
licitație, poate sunt contestații, poate nu sunt. De exemplu la Casa Tineretului să 
zicem că am avut noroc că n-am avut nicio contestație, au fost oferte bine întocmite, 
astfel încât contractul s-a atribuit destul de repede, cam în două luni, am dat doar, nu 
comparăm, este vorba de lucrări, am comparat doar termenele, adică până la 31 
decembrie aveam obligația de a ne face datoria să încercăm să atribuim un contract. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Totuși acolo au fost lucrări destul de 
complicate, nu este atât de simplu, proiectul este destul de complicat și de aceasta mă 
gândesc dacă cumva aveți timp să....? 

Doamna director Ianca Meca: Da, la Casa Tineretului teremnul este mare, cam 3, 
4 , 10 ianuarie. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Și cred că acolo vor fi și multe vicii ascunse. 
Domnul primar Anghelescu Adrian: Doamna Ianca, vă rog frumos fiți mai 

directă așa când punem problema pentru eficientizarea acestuia. 
Domnul consilier Măroiu Marian: Eu mă întreb de ce nu am ieși mai devreme cu 

proiectul acesta pentru că am înțeles că este lansat mai de mult?  
Doamna director Ianca Meca: Să renuntăm la finanțare însemnă să... 
Domnul primar Anghelescu Adrian: De ce n-am ieșit la finanțare mai 

devreme....? 
Doamna director Ianca Meca: De ce n-am ieșit la finanțare mai devreme, s-a 

semnat contractul când s-a semnat, după evaluare, în 2021 dacă țin bine minte am 
avut licitație pentru proiectare, pentru atribuirea contractului de PT, proiect tehnic și 
detalii tehnice legate de etapa aceasta de proiectare, a durat foarte mult, aproape 1 an 
și acolo am avut contestații. A durat apoi redactarea proiectului tehnic,a durat apoi 
obținerea  avizelor, avize enel, avize mediu și am fost gata cu toate și cu autorizația 
cred că acum 1 lună, 1 lună și ceva. Toate din păcate durează. Lăsând la o parte faptul 
că s-a depus la fază SF cu 15 milioane de lei și devizul elaborat în 2022 la etapa  
proiect tehnic a fost de 20 și..... 

Domnul consilier Măroiu Marian: Pentru că cel mai devreme cu licitația cu tot 
eu cred că va fi undeva în iulie – august.  



Domnul primar Anghelescu Adrian: Numai puțin. Ați spus un lucru important, 
ce deviz s-a întocmit și la cât s-a ajuns?  

Doamna director Ianca Meca: Undeva de la 15 milioane aproximativ și am ajuns 
la 21. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Exact, 6 milioane în plus. Pe de altă parte 
vă întreb, diferența aceasta puteți să o considerați sau nu, o pierdere, toate sumele 
alocate până acum pe documentație, sunt și alte oportunități, să o luăm cu un proiect 
matur de la început, pe regenerare urbană, dacă vreți, cu aceleași spații sportive, spații 
de agrement, trotuare, alei pietonale, iluminat, ș.a.m.d, în care să nu venim cu 
cofinanțare de peste 5 milioane, să vii doar cu 1 milion pentru 20 de milioane, acum 
vedeți a fost mai devreme, cazul domnului Cepraga cu PT-urile, încălzire 
centralizată, dacă vin una după cealaltă, majorări pe proiecte cu finanțare, acolo 5 
milioane, acolo 3 milioane, este normal să nu poți să ții pasul pentru că nu avem alte 
venituri, rămâne o temă de gândit acest proiect. Dacă o luăm de la capăt cu 
documentația aferentă sau vom cheltuii peste 5 milioane de lei doar să susținem acest 
proiect. Dar aceste proiecte amintiți-vă că eu mă aflu în proces cu un domn din 
București cu 2 taximetre care a preluat cu ajutorul fostului Consiliu Local tot Lacul 
Veriga și de jur împrejur și intrarea, aceste, celelalte zone pe care le depunem noi, 
sunt adiacente lacului, vor venii giurgiuvenii să se uite la gard cu nasul, la lac fiindcă 
acel domn intenționează să-și facă debarcader și baltă de pescuit iar giugiuvenii doar 
se vor plimba pe acolo, vor juca un volei și pleacă acasă.  

Domnul consilier Măroiu Marian: Când l-a luat și în baza la ce l-a luat? 
Domnul primar Anghelescu Adrian: În 2018, domnul Trăistaru.... 
Domnul director Trăistaru Cristian: În 2020. 
Domnul primar Anghelescu Adrian: În 2020 când? Primăvara? 
Domnul director Trăistaru Cristian: Primăvara. 
Domnul primar Anghelescu Adrian: Asta din punctul meu de vedere, eu n-am 

vrut să-i semnez, cu toate că am făcut un exces de zel și m-a dat în judecată pentru 
obligația de a face, eu vorbsc aici poate cineva se sesizează in rem fiidcă eu cred că a 
fost un grup infracțional care a permis acest lucru.  

Doamnul consilier Câinaru Codruț: Nu mai ziceți așa că și dumneavoastră erați 
consilier atunci. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Și am votat împotrivă. Și am ținut și la 
discuții 1 locuțiune, 2. 

Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Supun la vot acest proiect, cine 
este pentru? Împotrivă? Abțineri? Domnul Măroiu cum votați? Mai spunem odată? 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Proiectul a trecut cu unanimitate de voturi. 

Punctul 26: Proiect de hotărâre nr.87/22.03.2023 privind modificarea Hotărârii 
Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.379/09.11.2020 privind organizarea 
Comisiilor de specialitate ale Consiliului Local al municipiului Giurgiu, cu 
modificările ulterioare. 



     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei administrație 
publică locală, juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Mulțumim, sunt discuții? Dacă 
nu sunt, supun la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a fost 
votat cu unanimitate de voturi. 

Punctul 27: Proiect de hotărâre nr.88/22.03.2023 privind aprobarea sumei de 
7.800 lei necesară premierii elevilor din Municipiul Giurgiu pentru participarea 
la concursul de eseuri, concursul de fotografii, concursul de pictură cu tema 
„Cum văd eu orașul meu”, ediția a III-a. 

     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei administrație 
publică locală, juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei buget-finanțe, 
administrarea domeniului public și privat. 
    Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei învăţământ, 
sănătate, social–culturale, sportive, culte şi familie. 
    Domnul consilier Gădea Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Mulțumim, sunt discuții? Dacă 
nu sunt, supun la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? 1 abținere – 
Muscalu Ionel. Proiectul a trecut. 

Punctul 28: Proiect de hotărâre nr.95/23.03.2023 privind prelungirea duratei 
Actului adițional nr.1 pentru serviciile de administrare publică generală 
prestate în Piețe, Târguri și Oboare, la Contractul nr.50165 din 23.10.2019 de 
delegare a serviciilor publice de administrare a domeniului public și privat de 
interes local în Municipiul Giurgiu. 

     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei administrație 
publică locală, juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei servicii publice, 
muncă şi protecţie socială. 
    Domnul consilier Pană Gheorghe: Aviz favorabil.  

Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Mulțumim, sunt discuții? Da, 
domnul Măroiu. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Domnul director acum aveți contractul pe o 
perioadă mai lungă de timp că până acum vă plângeați că timpul este prea scurt și nu 
aveți timp să investiți ceea ce vă doriți, dacă este pe aici cineva? Am înțeles că sunt 
niște probleme în piață, că atunci când sesizați poliția locală vis-a-vis de niște aspecte 



ce se întâmplă acolo, depășirea spațiului închiriat ș.a.m.d, curățeania, nu vi se 
răspunde la sesizările dumnevoastră. Așa este sau nu? 

Domnul director Barbu Cristian: Nu am făcut o sesizare scrisă, i-am rugat pe 
colegii noștri de la Poliția Locală când am putut ne-au dat răspunsul. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Eu cred că ar trebui corturile acelea cu textile, 
cred că avem textile destule în Giurgiu, se mai și deschid acum câteva magazine 
mari, eu zic să dispară acelea de acolo. 

Domnul director Barbu Cristian: Dacă îmi permiteți, proiectul cu propunerea pe 
care am înaintat-o am stipulat și chestia aceasta. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Spuneți domnul Barbu că am discutat acum 
2 zile și spuneți ce am propus. 

Domnul director Barbu Cristian: Domnul primar a propus aleea de la Mega 
Image să rămână doar pentru flori și legume. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Eu zic că nici pentru asta nu trebuie să 
rămână. Părerea mea este că acea alee trebuie să o facem frumoasă, să simți că intrii 
în piața aceea, să avem și puțin spațiu, dacă noi o să punem tarabă lângă tarabă, 
construcție lângă construcție...  

Domnul director Barbu Cristian: Nu, vor fi doar florile. 
Domnul consilier Măroiu Marian: Avem atât de mulți producători de flori în 

Municipiul Giurgiu? 
Domnul director Barbu Cristian: Trebuie să venim și noi în întămpinarea celor 

care cer lucrul acesta.  
Domnul consilier Măroiu Marian: Bun, dacă o să vină 1000 de cetățeni, punem 

1000 de tarabe una peste alta? Haideți să creem o concurență ca să și ridică prețul 
puțin, sunt oameni care întradevăr au o afacere ce se bzează pe flori, pe legume, 
evident că o să fie interesați să ia o tonetă. Dacă pui una peste alta se vede ca la 
nebuni acolo. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Dacă îmi permiteți, că este timorat domnul 
director, i-am propus următorul lucru, pe aleea de lângă Mega Image, calea centrală, 
să schimbăm toate tarabele acele, să fie uniform și cu același model de acoperiș și 
dacă se poate mai mici, accesul pietonilor cu o mai mare larghețe. Pe de altă parte pe 
partea celalaltă, accesul pe lângă piața nouă și piața veche, acolo tot la fel, să fie o 
singură copertină de aceeași culoare, de la bun început și până la sfârșit, dacă se poate 
și la frontul stradal de lângă covrigărie, nu avem bani dar a spus că domnul director 
nu cred că va consta un impediment dacă vorbiți cu cei care au închiriat deja acele 
spații și le decontați aceste sume într-un răstimp de 10 luni, 14 luni, 16 luni ca să 
putem să ne ajutăm practic de faptul că ei sunt chiriași, le luăm banii și practic intrăm 
în posesie după ce trec acele luni în care nu plătesc chirie pentru spațiile aferente. Am 
avut discuția cu domnul Barbu, de aceea am spus că gândim la fel, este inadecvat să 
intrii acolo, pe artera de lângă Mega Image și să vezi chiloti, pantaloni, paltoane și de 



toate. Este o piață specifică în spatele pieții, te poți duce acolo. Nu am nimic 
împotrivă dacă rămân aceeași comercianți având legume, fructe. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Și mai este o problemă domnule primar, acolo 
unde vând flori pe partea sângă spre piața modernă, florăriile acelea se unesc de nici 
nu mai poți să treci, nu există un spațiu dedicat? De ce nu îi amendăm, poliția locală 
de ce dacă depășesc spațiul acela nu-i amendăm și să lăsăm culoarul liber de trecere 
că este ca într-un talcioc. 

Domnul director Brătan Mihai: Dacă îmi permiteți ar fi frumos ca Poliția Locală 
să aibă competență în orice dar Piața Centrală este în administrarea GCE, există și un 
regulament aprobat prin HCLM, inclusiv mașinile care sunt parcate în interiorul pieții 
nu pot fi sancționate de Poliția Locală pentru că ei au reglementat acest lucru, e ca și 
cum aș veni în curtea primăriei să dau amendă că este o mașină parcată aiurea, nu am 
ce să fac. 

Domnul consilier Măroiu Marian:  Domnule director, dumneavoastră sunteți 
Poliția Locală și în regulamentul acesta al GCE-ului sunt niște sancțiuni pe care nu 
dânși le aplică ci Poliția Locală. 

Domnul director Brătan Mihai: Sunt. 
Domnul consilier Măroiu Marian: GCE-ul nu au autoritate, dacă ma ascultați, nu 

au autoritate să aplice amenzi, dumneavoastră ca Poliție Locală aveți această 
autoritate pe toată raza municipiului Giurgiu și atunci de ce ne... 

Domnul director Brătan Mihai: Păi prima dată au fost băgate autoturisme băgate 
în zona pieții. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Eu vorbesc de cei care depășesc spațiul, de 
exemplu are document să iasă afară, de ce iese 3 metri afară și ocupă accesul. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Domnul Măroiu, s-a sesizat și domnul 
Barbu și domnul Ruse că au ieșit, le-a atras atenția, s-au retras, unii dintre ei spun că 
plătesc nu știu cât pe mp, am admis și când s-a trasat acea linie a lor să iasă 20 de cm 
dincolo de aliniamentul trotuarului. Pe de altă parte trebuie să găsim o soluție de 
plătire uniformă chiar dacă nu o să se mai vadă soarele 10 metri liniari fiindcă florarii 
de acolo vor ieși cu umbrele ca să nu bată soarele în flori să nu se strice mai devreme 
și ați văzut că însăși postamentele acelea ocupă și e aiurea să treci, să le ocolești mai 
ales pe segmentul acela de 10m. Haideți să gasim o soluție să fie cap coadă, să nu mai 
vedem umbrele să fie o copertină fără stâlpi. Nu poți să îi obligi că sunt spațiile tale 
dar îi rugăm să să pună la dispoziție fondurile necesare să liciteze să vină o firmă și 
ulterior să plătească până la stingerea datoriei reprezentând contravaloarea acelei 
copertine. Sunteți de acord? 

Domnul consilier Măroiu Marian: Spațiile nu sunt ale primăriei? 
Domnul primar Anghelescu Adrian: Accesul, doar acces. 
Domnul consilier Măroiu Marian: El dacă vrea să depășească limita care o are 

închiriată, trebuie să accepte condițiile noastre. 



Domnul primar Anghelescu Adrian: Nu, s-au impus GCE-ul și s-au retras, toată 
lumea a stat în spatele liniei, dacă depășești automat că nici nu plătești. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Dumneavoastră plătiți o copertină ca să fie în 
Piața Centrală, trebuie să accepte condițiile noastre, de ce nu putem să îi obligăm? 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Contractul de închiriere nu are obligație, 
contractul de închiriere cu obligații și drepturi. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Păi acela bănuiesc că este periodic, pe ce 
perioadă faceți un contract în piața centrală? Păi nu mai închiriați, nu vrei în 
condițiile în care ți le pun eu nu mai închiriați și cu asta basta. 

Domnul consilier Pălălău Gheorghiță: Dacă pot să intervin și eu. Până acum am 
vorbit despre piețari, comercianți, despre cetățenii noștrii care merg zilnic în piață nu 
s-a spus nicio vorbă. Pe lângă faptul că sa aglomerat foarte tare accesul în piață cu 
acele tarabe și cum spuneați și dumneavoastră textile, cred că știți cu toții că nu avem 
o băncuță pentru bătrânii care vin la piață. În toată piața centrală dacă vrea să se așeze 
undeva, nu are unde. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Sunt bănci în piața nouă. 
Domnul consilier Pălălău Gheorghiță: Eu vorbesc în exterior. 
Domnul primar Anghelescu Adrian: În exterior, nu. 
Domnul consilier Pălălău Gheorghiță: Putem găsii acolo una, două locații unde 

să putem monta și aceste bănci pentru că nu este așa de grav.  
Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Alte intervenții mai sunt? Supun 

la vot acest proiect, cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Proiectul a trecut cu 
unanimitate de voturi. 

Doamna consilier Adelina Sîrbu a părăsit sala de ședință și nu a mai participat la vot 
începând cu punctul 28 de pe ordinea de zi. 

Punctul 29: Proiect de hotărâre nr.99/24.03.2023 privind aprobarea rectificării 
Bugetului local de venituri şi cheltuieli pe anul 2023. 

    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei buget-finanțe, 
administrarea domeniului public și privat. 
    Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Mulțumim, sunt discuții? Dacă 
nu sunt, supun la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a fost 
votat cu unanimitate de voturi. 

Punctul 30: Proiect de hotărâre nr.98/24.03.03.2023 privind suplimentarea 
Bugetului centralizat al instituţiilor publice finanțate integral sau parţial din 
venituri proprii şi subvenţii pe anul 2023. 

    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei buget-finanțe, 
administrarea domeniului public și privat. 
    Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 



    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Mulțumim, sunt discuții? Dacă 
nu sunt, supun la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a fost 
votat cu unanimitate de voturi. 

Punctul 31: Proiect de hotărâre nr.100/24.03.2023 privind avizarea favorabilă a 
propunerii Consiliului Județean Giurgiu privind atribuirea denumirii „DAN 
MUCENIC”, Secției de împrumut carte pentru copii a Bibliotecii Județene „I.A. 
Basarabescu” Giurgiu. 

     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei administrație 
publică locală, juridic și de disciplină. 
    Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei învăţământ, 
sănătate, social–culturale, sportive, culte şi familie. 
    Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Aviz favorabil. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Mulțumim, sunt discuții? Dacă 
nu sunt, supun la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a fost 
votat cu unanimitate de voturi. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Mai avem 3 informări și 2 
rapoarte. Acum trecem la diverse. 

 

    DIVERSE 

 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Deci printre rapoarte aveți și adresa mea 
către Instituția Prefectului privind ajutorul pe care îl cer Guvernului României, să 
vedem. 

Domnul consilier Câinaru Codruț: Nu a venit nimeni de la Consiliul Local ca să 
susțină proiectul acesta cu Dan Mucenic cum a fost data trecută, de la Consiliul 
Județean. Eu nu știu dacă o să treacă. Pentru aceea cu învățământul dual, dar pentru 
aceasta nu a trimis niciun reprezentant ca să susțină proiectul.  

Domnul consilier Muscalu Ionel: Nu are nevoie. 
Domnul consilier Câinaru Codruț: Știu că nu are nevoie. Am și eu două 

probleme care vreau să le ridic, una este problema spațiilor de joacă, ce se întâmplă 
cu ele? Pentru că a venit primăvara și copiii vor să iasă în parc și a doua problemă 
este cea cu locurile pentru mișcarea pentru bătrâni.  

Domnul primar Anghelescu Adrian: Este pentru toți cetățenii, nu doar pentru 
seniori. Domnul Duca când puteți săptămâna viitoare să fiți în Giurgiu să  mergem 
împreună la oficiul Protecția Consumatorului? Pe lângă că ne-au dat și amendă 25000 
de lei de când a închis, am explicat că există o mafie a prețurilor la utilajele de joacă, 



la ce vreți dumnevoastră. Domnul Duca cam cât ne costă reabilitarea spațiului de la 
locul de joacă de la parcul de joacă de la Mihai Viteazu? 

Domnul director Duca Marius: Ofertă primită în luna februarie, cea mai bună, pe 
730 mp, 37000 de euro , doar reabilitarea tartarnului, neluând  în calcul faptul că 
societatea respectivă solicită eliberarea spațiului în totalitate. Dumnealor vin cu 
absolut tot, de la șapă, nisip, tartan dar să aibe terenul eliberat în totalitate pentru a 
pune acest tartan, motiv pentru care încercăm să găsim soluții alternative, am 
achiziționat adeziv de cauciuc pentru a începe noi în regie proprie cu angajații din 
cadrul compartimentului întreținere să facem aceste reparații, am efectuat în cursul 
zilei de ieri o reparație în locul de joacă Mihai Viteazu, am solicitat în nenumărate 
rânduri și un punct de vedere și o deplasare în teren a colegilor de la ANPC, am fost 
refuzați în mod constant, inclusiv ieri m-am deplasat cu domnul viceprimar, Marian 
Damian, la oficiul pentru protecția consumatorului și am fost tratați așa cum am fost 
tratați, nu am fost băgați în seamă. I-am rugat să ne spună pe corect. 

Domnul consilier Câinaru Codruț: Aici în Giurgiu? ANPC Giurgiu? 
Domnul director Duca Marius: Domne, veniți și ne explicați unde ați închis 

aceste locuri de joacă că nu sunt conforme, am început să facem lucrarea în regie 
proprie, vă rugăm să ne spuneți un punct de vedere, este conformă? Respectă 
procedura? Ș.a.m.d. Nu suntem noi în măsură. Păi dacă dumneavoastră ne-ați închis 
că nu respectam niște norme. Acum nu puteți să spuneți daca este... 

Domnul consilier Măroiu Marian: Domnule primar, eu zic că dacă nu vom reușii 
să punem la punct un sistem video de monitorizare a orașului aceste distrugeri vor fi 
permanente, fără să putem să tragem la răspundere.... 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Știți de ce zânbesc? Locul de joacă de pe 
Ramadan, l-au vandalizat cu pietroaie direct și camera și serverul. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Păi și în momentul în care distrugem server-ul 
nu prinde ultima imagine? 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Domnul Brătan,măcar aveți vreun suspect? 
Cine a fost la locul de joacă? 

Domnul director Brătan Mihai: Avem monitorizate locuri de joacă, un număr de 
26 care sunt acoperite cu 150 și ceva de camere din toate locurile acestea, pentru 
unele sunt, le-am făcut și o verificare cu firma care le asigură mentenanță și ca să 
avem funcționale toate camerele unele au brațele stricate și au rămas într-o anumită 
poziție. Este nevoie de o sumă de peste 27000 lei.  

Domnul primar Anghelescu Adrian: Andrei, dacă mai avem probleme. Problema 
este următoarea, OPC, că aici este închis pentru că se împiedică copilul în capcană 
care datorită rădăcinilor copacului care s-a dezvoltat și am zis domne, decupăm aici 
de jur împrejurul copacului și umplem cu ceva. În locul unde s-a depreciat tartan-ul 
facem o groapă de nisip, să se joace copilașii în nisip. N-aveți voie să modificați 
proiectul, își aruncă copii cu nisip în ochi și zic doamnă, atunci când ați fost copil vă 
ducea mama la plajă pe tartan? Sau la piscină? Deci vă dați seama că la întrebarea 



domnului director, domne veniți să ne spuneți dacă este bine ceea ce vrem să facem 
sau nu. Ca să știm dacă cheltuim niște bani sau nu. Nu avem timp, nu avem oameni, 
nu suntem abilitați să vă dam noi soluțiile. Deci un blocaj dar totuși eu cred că trebuie 
să mă întânlesc am înțeles că doamna director este o persoana de bună credință mă 
voi întânli față în față cu ea, mergem la fața locului și luăm o decizie în ceea ce 
privește parcurile de joacă. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Domnule primar, evităm în continuare un 
subiect care este după părerea mea unul important, acesta de a monitoriza video 
orașul, nu numai locurile de joacă pentru copii ci cam tot ce înseamnă parcări, parcuri 
pentru că se vor distruge iar banii aceeia pe care noi îi cheltuim de fiecare dată ca să 
reparăm putem să îi investim în acest... 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Doamna director, există vreun proiect 
european pe care să ne permită să achiziționăm doar camere de supraveghere?  

Doamna director Meca Ianca: În momentul acesta nu! 
Domnul primar Anghelescu Adrian: Vom avea camere de supraveghere pe 

contractele de mobilitate. 
Domnul consilier Măroiu Marian: Primarul de la Bolintin Vale, este PSD-ist este 

adevărat, puteți să îl întrebați să vedeți ce eficiență are în asemenea sistem video la 
nivelul comunei, sau orașului. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Domnul Măroiu știți că în fiecare zi vin 
mașini cu remorci și lasă zeci de câini la marginea orașului. Primarii din jurul 
localității Giurgiu, municipiului Giurgiu se sperie dacă au vreun eveniment dramatic 
mediatizat pe toate posturile și nu știm cine că nu poți să acuzi pe nimeni dar și 
oameni din Giurgiu dimineața la 5, la 6 îi lasă implicit în fața liceului Maiorescu, nu 
ai cum, noi vorbim de camere de supraveghere, dacă respecți legea și pui costurile de 
la capturare, anestezic, carantină, tratamente medicale, microcipare, sterilizare, 2 
saptămâni de adăpost și hrană, eutanasiere, eliminare cadavru canin te costa 1226 de 
lei minim un câine. Transformați această sumă, sau înmulțiți această sumă cu cel 
puțin 1000 de căței, care este subiectul mai prioritar să avem camere de supraveghere 
astfel încât să putem să identificăm masinile care vin, dar cum le identificăm pe 
acelea care lasă la un km de intrarea în municipiu Giurgiu sau la 500 de metri? Mi-a 
dat telefon comandantul penitenciarului ca să nu mai treacă prin acuzele acelea că au 
băgat câini în duba penitenciarului și a lăsat în pădurea Bălănoaia fiindcă a sesizat că 
de 2 zile există 30-40 de câini care intenționează să intre în incinta penitenciarului 
fiind lăsați la marginea orașului. Si cu camere de supraveghere domnule Brătan, câți 
oameni sunt la monitorizare video pe câte camere, vă rog! 

Domnul director Brătan Mihai: Supravegherea în momentul de față avem 
asigurat un număr de 3 funcționari. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: 3 funcționari pe câte camere? 
Domnul director Brătan Mihai: 7-8-10 depinde unde lucrează. 



Domnul primar Anghelescu Adrian: Câți consilieri juridic aveți cu care vă 
prezentați dacă îi identifici la un moment dat, reușește și Poliția Locală să identifice 
măcar un individ.  

Domnul consilier Măroiu Marian: Puteți să intrați pe sistemul 112 și Poliția 
Națională și cei care ne reprezintă... 

Domnul director Brătan Mihai: Dacă îmi permiteți în România nu există sitem 
de identificare facială. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Cum să nu existe? 
Domnul director Brătan Mihai: Facială? Adică să îi apară datele de identificare, 

cum îl identific? 
Domnul primar Anghelescu Adrian: E fără mașină, e cu 2 saci de deșeuri ți 

aruncă. Cum îi identifică? Printr-un cerc de suspecți, victime, cunoștințe. Poliția 
locală nu are dreptul de anchetă penală, știați? 

Domnul consilier Măroiu Marian: Întrebați la Bolintin să vedeți ce a făcut omul 
acela cu sistemul de care vorbim.  

Domnul primar Anghelescu Adrian: Numai puțin că vreau să aduc în dezbatere, 
Oradea credeți că nu are camere de supraveghere, Alba-Iulia, Brașov? Dar ce părere 
aveți uitați la municipiul Oradea cum se bagă în dezbatere fiindcă a fost atacată în 
contencios și în instantă o hotărâre a Consiliului Local care prevedea obligativitatea 
tuturor asociaților de locatari, de chiriași, de proprietari să întrețină spațiile verzi 
arondate scărilor de bloc. Deci primăria le pune la dispoziție doar 
amenajarea...neinteligibil... Au câștigat în parte fiindcă au dat în judecată și au rămas 
pe discriminare fiindcă gospodăriile individuale au încă să întrețină obligativitatea de 
la gard pănâ la carosabil, adică și trotuarul și spațiul verde, au atacat pe Legea 
Mediului  și au băgat obligativitatea acum Asociaților de Proprietari sau de chiriași să 
aibă grijă de spațiile verzi. Nu numai asta au aprobat o Hotărâre de Consiliu Local că 
este obligatoriu să se spele fațadele imobilelor inclusiv ale blocurilor cu spălare 
mecanică sau mecanico-chimică si dacă nu îndeplinesc aceste oblugativități sunt 
amendați de Poliția Locală. Vedeți, de aceea când mergem într-un oraș frumos, curat 
în spatele acestor lucruri sta HCL-ul. Hotărâri care la ei probabil nu se dezbat dar e 
prea mult supra impozitat, ce facem că populația nu poate să își permită? La parcare 
de ce să plătească 2.5 lei că nu au oamenii bani, trebuie să aducem surse de venit la 
primărie ca să avem bani de subvenție sau de orice urgență avem. Doamne ajuta! 

    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Declar ședința închisă și îi rog 
pe domnii consilieri să nu părăsească sala. 
Ședința se încheie la ora 15:55.  

        P R E Ș E D I N T E,                                  SECRETAR GENERAL,  

              Nichita Tereza                                               Băiceanu Liliana  

                                                                                                                                                                                                        Întocmit 
Ionete A. 
Popa M.  
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